
 
Σέρρες, 16/10/2024 

 

Του: Μπούμπα Κωνσταντίνου, Βουλευτή Σερρών 

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 

 

ΘΕΜΑ: «Συνεχίζεται η ταλαιπωρία των ιδιοκτητών βιντζότρατας» 
 
 

Κύριε Υπουργέ, 

Το Συμβούλιο της Επικρατείας (Ε΄ Τμήμα) με την υπ’ αρ. 2133/2022 απόφασή του 

δέχθηκε ότι, το Κράτος οφείλει «να ρυθμίσει την επαγγελματική δραστηριότητα των 

κατόχων της άδειας αλιείας με βιντζότρατα, κατά μείζονα, δε, λόγο, εφόσον το εν λόγω 

εργαλείο δεν έχει διαγραφεί από το Εθνικό Αλιευτικό Μητρώο».  Ακόμη, η Επιτροπή 

Συμμόρφωσης του ανωτέρω Δικαστηρίου με την υπ’ αρ. 16/2024 απόφασή του, δέχθηκε 

ότι το Κράτος δεσμεύτηκε να χορηγήσει αποζημίωση ύψους 25.000 ευρώ για κάθε 

οικειοθελή διαγραφή των αδειών βιντζότρατας και εν συνεχεία: «μετά την ολοκλήρωση των 

ανωτέρω διοικητικών διαδικασιών και εφόσον απομείνουν σκάφη των οποίων οι 

πλοιοκτήτες δεν θα έχουν επιλέξει την οικειοθελή κατάργηση του εργαλείου, πρόκειται να 

ακολουθήσει νομοθετική ρύθμιση για την κατάργηση του εργαλείου της βιντζότρατας καθώς 

και την υποχρεωτική πλέον διαγραφή του από τις αλιευτικές άδειες και το Εθνικό Αλιευτικό 

Μητρώο». 
 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

Πότε, με ποια αιτιολογία και με ποια νομοθετική διαδικασία σκοπεύετε να καταθέσετε στην 

ελληνική Βουλή ρύθμιση, με την οποία θα καταργείται υποχρεωτικά το αλιευτικό εργαλείο 

– σύστημα της βιντζότρατας; 

 

 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
ΜΠΟΥΜΠΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
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